

**ADAM EQUIPMENT (Wuhan) CO. LTD**  
**艾德姆衡器(武汉)有限公司**

**QUALITY POLICY**  
**质量方针**

Quality is a priority for the service we offer and for our internal management processes. The company is committed to ensure that its customers receive a high level of service. In order to meet this commitment, it is the company's policy to:

质量是我们提供的服务以及内部管理程序中最为重要的。公司应致力于确保客户获得优质的服务。为了实现此承诺，公司将贯彻以下方针

1. Comply with all applicable laws and regulations  
遵守所有适用的法律法规
2. Meet all legal and metrological requirements for the self-verification of EU and NTEP Type Approved weighing equipment  
符合 EU 和 NTEP 型式评价认证对称量设备自检的法规与计量要求。
3. Work closely with customers and suppliers to maintain the highest quality standards for products and support.  
与客户和供应商精诚合作，确保持续地提供高品质的产品和服务。
4. Work to continuously improve in all operating practices.  
持续改进所有的运营环节。
5. Manufacture high quality products with a good standard of finish and offering reliable, accurate performance.  
制造高标准、性能可靠、称量精准的优质产品。

As a General Manager I'm committed to customer satisfaction, setting goals, providing resources, periodic review and continuous improvement of the quality system effectiveness.

作为公司总经理，我将致力于确保客户满意，通过设定目标，提供资源，定期评审，持续改进以确保质量管理体系的有效运行。

Trevor Alexander  
General Manager  
总经理

Date: 12<sup>th</sup> July 2018  
日期: 2018 年 7 月 12 日